

Autologous Protein Solution (APS) Injection Therapy Package

Autologous Protein Solution (APS) Injection Therapy Package

<i>(</i> +	

Package Includes

Doctor procedure fee

Hospital inpatient care

Anesthesiologist fee

Operating room charges including equipment, consumables and instrument

Basic consumables or materials charges

Accommodation charge for Standard Ward

Package Charge(s)	Uilateral	Bilateral
HK\$	\$27,600	\$44,000

Important Information

- 1. The above packages are only valid for day cases in the Standard Ward.
- 2. The above packages do not meals during hospital stay.
- 3. Extra charges may apply under the following circumstances. Please contact our hospital staff for more details:
 - + Additional examinations or treatments not included in the package are required
 - + Any lab test, treatment, medication, procedures fee related to pre-existing condition
 - + Additional medications or medical supplies not included in the package are required
 - + Emergency services beyond the scheduled procedure are required.
 - + Complications arise during the procedure
 - + Changing bed within the same grade of accommodation
- 4. Eligibility for the above packages is based on the recommendation of a HKAH — SR specialist and each patient's actual condition. HKAH-SR reserves the right of final decision regarding the suitability of the packages for each patients.
- 5. Hong Kong Adventist Hospital Stubbs Road reserves the right to update the fee schedule, brochure, terms and conditions. Any change of fee schedule will be announced and notices will be published in advance, in accordance with the statutory notice period. Any other changes except the fee schedule may be made at any time as it sees fit without prior notice, you are advised to check the latest information before using our services.

Appointments or Enquiries

🦶 Tel: (852) 3651 8629

WhatsApp: (852) 6463 0638

Effective Date: 1 January, 2026 SR-ORTH-APSPI-2026002

自體血蛋白溶液注射治療套餐

A 自體血蛋白溶液注射治療套餐

4 套餐包括

醫生手術費

醫生巡房費

麻醉科醫生收費

手術室費用,包括設備、消耗品和儀器

基本耗材或材料費用

普通房住宿收費

套餐收費	單側	雙側
港幣	\$27,600	\$44,000

注意事項

- 1. 以上費用只適用於普通房。
- 2. 以上套餐不包括住院期間的餐膳。
- 3. 以下情況將收取額外費用,詳情請向本院職員查詢:
 - + 計劃以外的檢查、治療
 - + 與既往病史相關的任何化驗、治療、藥物、費用
 - + 使用計劃以外的藥物和醫療物品
 - + 一般程序以外的緊急治療
 - + 過程中出現併發症
 - + 同等級病房內的換床費
- 4. 須視乎本院專科醫生的建議及求診者的實際情況而決定是否適合參與以上套餐。本院保留病人是否適用套餐的最終決定權。
- 5.香港港安醫院—司徒拔道保留修訂收費表、單張內容、條款及細則 之權利。任何的收費表調整將會根據法定的通知期提前發出通告和 作出宣布。其他與收費表以外的相關修訂,則可能不作另行通知, 閣下於使用本院服務前查閱最新資訊。

預約及查詢

電話: (852) 3651 8629

WhatsApp: (852) 6463 0638

生效日期: 2026年1月1日 SR-ORTH-APSPI-2026002